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De fractie heeft de volgende vragen

Geachte voozitter,

Bij meerdere huurhuizen in de wijk De Kroeven is in de afgelopen jaren geklaagd over overlast, onder
meer door het kloppen op ramen. De VLP kent tenminste een woning waarbij vervolgens de trottoir-
situatie is aangepast teneinde de overlast af te laten nemen. Het trottoir naast deze woning is middels
hekken compleet afgesloten. ln een ander geval, met een vrijwel identieke woning is dit niet gebeurd.

Deze twee woningen zijn bekend bij de portefeuillehouder.

De bewoners van de tweede woning hebben diverse malen gecommuniceerd met onder andere de
gemeente en de wijkagent over de vele en luide overlast die zij ervaren en de complexe situatie van

een grote ruit pal naast het trottoir. Hun raam is zelfs een keer ingegooid, wat uiteraard een enorme
impact heeft gehad op de bewoners. Op hun vezoek om ook bij hen tot een aanpassing van het

trottoir te komen is telkenmale negatief gereageerd door de gemeente. De ervaren klachten worden
afgedaan als niet ernstig genoeg, als heel anders dan bij de andere woning en aan de bewoners
wordt het advies gegeven bij overlast melding te blijven maken bij de politie.

Uit buurtonderzoek zou volgens de gemeente zijn gebleken dat de overlast niet door andere mensen

in de wijk wordt ervaren. Dat is begrijpelijk, je ervaart deze overlast alleen als je in deze woning

woont.

Na een gesprek met VLP Roosendaal heeft ook onze partij contact opgenomen met de gemeente

teneinde te bezien of dit probleem kon worden opgelost. De gemeente heeft ons aangegeven dat het
trottoir bij deze woning niet kan worden afgesloten, daar het nodig is voor de mobiliteit in de wijk. VLP
Roosendaal ziet echter ook mogelijkheden om de mogelijkheid tot overlast op de ruiten van deze
woning in te perken zonder het trottoir aldaar af te hoeven sluiten. Onder meer kan worden gedacht

aan het verplaatsen van de heg van de ene kant naar de andere kant van het trottoir. Ook de

bewoners van de betreffende woning staan hier positief tegenover. Helaas echter is ook op dit
vezoek negatief gereageerd door de gemeente.

VLP Roosendaal heeft de volgende vragen voor de portefeuillehouder:

1. Bent u net als wij van mening dat elke overlast in onze gemeente zo veel mogelijk moet
worden tegengegaan?

2. Waarom heeft u bij de ene woning wel het trottoir aangepast en bij de andere woning
niet?

3. Bent u het met ons eens dat er nog mogelijkheden zijn om de overlast voor de bewoners

in te perken zonder het trottoir af te sluiten, oftewel zonder dat de doorgangsmogelijkheden in de wijk
negatief worden beïnvloed?



4. Bent u het met ons eens dat het verplaatsen van de heg positief zou kunnen

doorwerken?

Namens de VLP Roosendaal,

Alex Raggers



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Bent u net als wij van mening dat elke overlast in onze gemeente zo veel mogelijk moet worden
tegengegaan?

Ja.

2. Waarom heeft u bij de ene woning wel het trottoir aangepast en bij de andere woning niet?

De situatie die in 2014-2015 speelde aan de Feithlaan was volledig anders. Daar was sprake van
ernstige en langdurige overlast en schade voor alle bewoners in het blok, waarop met
zelfwer]<zaamheid van betrokken bewoners ñTsieke maatregelen getroffen zijn. ln de situatie aan de
Beetslaan gaat het om ervaren overlast door bewoners van één woning; uit het buurtondezoek blijkt
niet dat er sprake is jeugdoverlast bij andere bewoners.

3. Bent u het met ons eens dat er nog mogelijkheden zijn om de overlast voor de bewoners in te
perken zonder het trottoír af te sluiten, oftewel zonder dat de doorgangsmogelijkheden in de wijk
negatief worden beihvloed?

Nee, meerdere professionals uit verschillende beleidsterreinen hebben de situatie beoordeeld en zijn
van mening dat alle voor- en nadelen zijn bekeken. Fysieke aanpassingen komen niet ten goede aan
de wijk of desbetrefiende bewoners.

4. Bent u het met ons eens dat het verplaatsen van de heg positief zou kunnen doorwerken?

Nee, deze aanpassing zal geen effect hebben.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De
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